

Title (en)

Method and apparatus for the velocity regulation of a product conveyed in a conveyor pipe and cigarette making machine with such an apparatus.

Title (de)

Verfahren und vorrichtung zur Regulierung der Geschwindigkeit eines Produktes in einer Leitung und Zigarettenherstellungsmaschine mit einer solchen Vorrichtung.

Title (fr)

Procédé et dispositif de régulation de la vitesse d'un produit transporté dans une conduite, et machine à cigarettes équipée d'un tel dispositif.

Publication

EP 0587958 A1 19940323 (FR)

Application

EP 92810704 A 19920914

Priority

EP 92810704 A 19920914

Abstract (en)

The regulation of the velocity (speed) of circulation of a flow of loose (bulk) product, particularly tobacco, transported by a flow of air in an entry conveyor pipe (11) of a machine (1) is effected by regulating the rate of flow of the flow of air over an exit conveyor pipe (12) of the machine, after the tobacco has been separated from the said flow of air. The pressure of the air measured (32) at the entry of the exit conveyor pipe makes it possible to control a regulating valve (30) performing the said regulation of the rate of flow of the air. The regulating device may easily be installed on a cigarette-making machine equipped with an entry lock (10). <IMAGE>

Abstract (fr)

La régulation de la vitesse de circulation d'un flux de produit en vrac, notamment de tabac, transporté par un flux d'air dans une conduite d'entrée (11) d'une machine (1) est effectuée en réglant le débit du flux d'air sur une conduite de sortie (12) de la machine, après que le tabac ait été séparé dudit flux d'air. La pression de l'air mesurée (32) à l'entrée de la conduite de sortie permet de commander une vanne de réglage (30) effectuant ledit réglage de débit d'air. Le dispositif de régulation peut facilement être installé sur une machine de cigarettes munie d'une écluse d'entrée (10). <IMAGE>

IPC 1-7

A24C 5/39

IPC 8 full level

A24C 5/39 (2006.01)

CPC (source: EP)

A24C 5/392 (2013.01)

Citation (search report)

- [X] GB 2168885 A 19860702 - KOERBER AG
- [A] GB 2139870 A 19841121 - HAUNI WERKE KOERBER & CO KG
- [AD] EP 0317504 A1 19890524 - TABAC FAB REUNIES SA [CH]
- [A] WO 9111120 A1 19910808 - HRBOTICKY KAREL [CA]
- [A] GB 2199483 A 19880713 - MOLINS PLC
- [A] US 3580644 A 19710525 - BALLARD FRANCIS J JR

Cited by

CN102209475A; WO2010051969A1; WO9733490A1; EP1745798A2; EP2269640A2; EP2269641A2; EP2269642A2; EP2269643A2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE DK ES FR GB GR IE IT LI LU MC NL PT SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0587958 A1 19940323

DOCDB simple family (application)

EP 92810704 A 19920914